
Leserbrev til Rakkestad Avis 

 

 

GAUTESTAD STASJON 

 

Rakkestad Avis skriver at Bane NOR eiendom har bestemt seg for å rive Gautestad stasjon.  

Kommunikasjonsdirektør i Bane NOR Eiendom, Kristin Paus, uttaler at de ikke får fradelt 

eiendommen som bygningene står på. 

Espen Jordet, seksjonsleder TML i Rakkestad kommune, påpeker at de aldri har mottatt noen 

søknad fra Bane NOR eiendom.  

Hvordan henger dette sammen? Hvordan kan Bane NOR eiendom vite at de ikke får fradelt 

eiendommen når de ikke engang har søkt om dette? 

 

Hvis det er vilje hos Bane NOR til å ta vare på bygningen, som er en flott bygning, et verdifullt 

kulturminne og som er i god teknisk stand, så forventer vi at de søker om bruksendring for 

eiendommen og venter på svar den tiden det måtte ta. Kommunen bør være velvillig innstilt til en 

søknad og bør gjøre det de kan for at Gautestad stasjon kan bli bevart for ettertiden. 

 

Hva gjelder støy fra jernbanen, så bør ikke det være noe problem. Foreløpig er det ingen togtrafikk, 

og skulle det bli det engang i framtida, så finnes det løsninger for støyproblematikken. 

Flere andre bygninger langs jernbanelinja er ibruk, blant annet stasjonsbygningen på Slitu som 

ligger like tett på sporet. Men flere er dessverre revet og fremstår idag som et stort tap og savn for 

mange. Det dreier seg om stasjonbygningene på Mysen, Heia og Knapstad. 

Vi håper Gautestad stasjon slipper å få samme skjebne. 

 

Hildegun Fredriksen 

leder 

Sarpsborg og Rakkestad lokallag 

av Fortidsminneforeningen. 

 

11.05.2020 
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